



WARM-COLORED LED NX PENLIGHT LAMPE STYLO LED LUMIÈRE CHAUDE NX

MAIN INFORMATION / INFORMATIONS GÉNÉRALES

BRAND	MARQUE	NX
DIMENSIONS	DIMENSIONS	
• Length / Longueur		135mm
• Diameter / Diamètre		13mm
WEIGHT	POIDS	22g
COLOUR	COULEUR	Black / Noire
GUARANTEE	GARANTIE	1 year / 1 an



TECHNICAL INFORMATION / INFORMATIONS TECHNIQUES

RUN TIME	AUTONOMIE (H)	10h
RANGE	PORTÉE (M)	22m
LIGHT INTENSITY	INTENSITÉ LUMINEUSE (LUMENS)	15lm
POWER SUPPLY		Fonctionne avec 2xAAA Alkaline batteries/Piles alcalines
SPECIFICITY	SPÉCIFICITÉS	LED couleur chaude non éblouissante
SALES UNIT	UNITÉ DE VENTE	Blister

PRODUCT DESCRIPTION / DESCRIPTION DU PRODUIT

UK: Designed with a warm-colored LED, our NX penlight is particularly suitable for medical professions (hospitals, nurses, ophthalmologist assistants, etc.). Its glare-free light makes ophthalmological examinations and inspections more pleasant for the patient.

Its pen format slips into the pocket of a blouse or clips to your clothing.

This NX pen light works with two AAA alkaline batteries (not included). Accessible by unscrewing the body of the lamp, they are easily changed. It is ergonomic by its size and weight.

FR: Conçue avec une LED de couleur chaude, notre lampe stylo NX convient notamment aux professions médicales (hôpitaux, infirmières, aide-soignantes ophtalmologues...). Sa lumière non éblouissante rend les examens et inspections ophtalmologiques plus agréables pour le patient.

Son format stylo se glisse dans la poche d'une blouse ou se clip à votre vêtement.

Cette lampe stylo NX fonctionne avec deux piles alcalines AAA (non fournies). Accessibles en dévissant le corps de la lampe, elles se changent facilement. Elle est ergonomique par son format et son poids.

